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MØDE INDKALDT AF Christine Gronwald, formand 

MØDETYPE Ordinært møde 

ARRANGØR LO 

REFERENT JG 

DELTAGERE 
Christine Gronwald-Storm, Camilla Svensson, Dorthe Andersen, Thomas Steen, Camilla Krogh, 
Dorthe Clarup, Simon Asmussen,  Ann Frank, Pia Jacobsen, Julie Gronwald-Jørgensen og Lotte 
Christensen 

FRAVÆRENDE Dorthe Andersen  

 

 FORÆLDRETILFREDSHEDSUNDERSØGELSE - 
ORIENTERING JG + LO 

BESKRIVELSE 

 
Punktet var tidligere på dagsordenen. Det har været et ønske fra et SB-medlem, at punktet blev sat på 
dagsordenen igen. Punktet er et orienteringspunkt, da det tidligere har været drøftet og lavet aftaler ift. 
indsats. 
 
Forældreundersøgelsen blev på daværende tidspunkt behandlet og kort efter blev skolen lukket ned. 
Ift. erfaringsopsamling vil skolen fremadrettet i en lignende situation orienteres forældrene om en 
forestående forældretilfredshedsundersøgelse og behandlingen af resultatet heraf. 
 
På nuværende tidspunkt er det ledelsens vurdering, at en efterbehandling af 
forældretilfredshedsundersøgelsen ikke er relevant. Undersøgelsen er behandlet i samarbejde med 
personale og SB. Der er lavet aftaler om, hvordan der kan arbejdes med de områder undersøgelsen ift. 
fokusområder. Der er aftalt og iværksat forskellige initiativer fx information og kommunikation mellem 
skole og hjem, et skoleblad (hvor eleverne fortæller om skolelivet). 
 

DISKUSSION Det er en ærgerlig kommentar i referatet (10/3), at det er en lille gruppe forældre ’der larmer’ ift. de 184 
adspurgte forældre. Det anerkendes, at denne kommentar er uheldig. 

BESLUTNING 

 
Såfremt der ikke besluttes noget til et punkt, slettes feltet for at undgå misforståelser. Hvis der er 
indsigelser til et referat, kan disse sendes til LO, JG eller Christine ift. at det kan revideres inden referatet 
offentligøres på skolens hjemmeside. 
 

 

 TRIVSELSGRUPPER - BILAG THOMAS + CAMILLA 

BESKRIVELSE 

 
Dokumentet vedr. trivselsgrupper er blevet redigeret og er klar til videre drøftelse og bearbejdning ift. 
personale og skolens øvrige forældre. 
 

DISKUSSION 

 
Fint dokument. 
Tilføjes dokumentet: Forældrerådene fortsætter på øvrige årgange som hidtil indtil 
Trivselsgrupperne er rullet ud til alle skolens årgange i skoleåret 26/27. 
 

BESLUTNING 

 
Camilla S. og Thomas præsenterer trivselsgrupperne for medarbejdere (personalemøde den 15/6) og 
forældre på 0.-4. årgang (forældremøder efter sommerferien). 
 



Det skal italesættes på de kommende forældremøder, efter sommerferien, at forældreråd for 5.-9. årgang 
fortsat er vigtigt. 
 
Der laves et opslag til alle skolens forældre, hvor skrivelsen vedhæftes. 
 

 

 ÅRSBERETNING - DRØFTELSE CHRISTINE 

BESKRIVELSE Formanden modtager meget gerne input til årsberetningen  
 

DISKUSSION 

Indholdspunkter: 
Hvem er skolebestyrelsen, nye medlemmer, en fælles visuel oversigt, arbejde med hvordan SB kan være 
mere synlig. 
 
SB bliver løbende klogere på, hvad arbejdet med SB indebærer. 
Opfordring til mere forældreopbakning og kandidater til SB. 
Forældreråds aften i efteråret.  
 

BESLUTNING 
Årsberetningen offentliggøres skriftligt på Aula. 
 
Deadline forud for mødet den 16/6, hvor SB kan komme med input. 

 

 ÅRSHJUL – DRØFTELSE – EVT. NEDSÆTTELSE 
AF ARBEJDSGRUPPE LO 

BESKRIVELSE  
Styringsredskab til SB og offentliggørelse på hjemmesiden. 

DISKUSSION  
 

BESLUTNING Der nedsættes en arbejdsgruppe (Christine, Dorthe K, LO og JG) 

 
 

   KURSUS - DRØFTELSE CHRISTINE 

BESKRIVELSE Er det fortsat relevant – eller skal vi vente til en ny bestyrelse er valgt? 
 

DISKUSSION 

Ide: i løbet af skoleåret 21/22 gennemføres online introkursus, se link: 
 
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/online-introkursus-til-arbejdet-i-skolebestyrelsen 
 
Det aftales hvilke moduler der afvikles forud for et SB-møde og på efterfølgende SB-møde drøftes SBs 
praksis og ønsker til revideret praksis. 
 

BESLUTNING Der er fortsat ønske om et SB-kursus umiddelbart efter sommerferien. Det planlægges at medtage de nye 
medlemmer (suppleringsvalg).  

 

  TRAFIKSIKKERHED - DRØFTELSE CHRISTINE  

BESKRIVELSE 
Trafiksikkerhed ift. skolevejen er fortsat en udfordring. 
Hvordan kan vi sikre, at skolevejen bliver mere sikker for skolens elever? 
 

DISKUSSION 

 
Revidering af skolens trafikpolitik i kommende skoleår.  
Der mangler fortsat afmærkning, midterstriber, på cykelstien. Der er et ønske om at bedre markering af 
cykelstien ift. hajtænder/vigepligt og fodgængermarkering. 
 
På skolen; at der ligeledes blev tydeligere markeret, hvordan fodgængere færdes. 
 
 

BESLUTNING 

Camilla S. kontakter Trafik og Miljø ift. optegning. 
 
Trafikindsats, en morgen på denne side af sommerferien: Dorthe K og Christine med fokus på ’mut/smut’-
banen. Datoen meldes ud til alle, hvor så mange som muligt fra SB opfordres til at deltage. 

 
 
 

  ORIENTERINGSPUNKT CHRISTINE + LO 

FORMAND Intet nyt 
 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/online-introkursus-til-arbejdet-i-skolebestyrelsen


SKOLELEDER 

Der er lempelser ift. lejrskoler og sociale arrangementer. Det er fortsat krav om afstand og at der ikke 
blandes på tværs af klasser. 
 
Dimission er den 23/6, der sendes invitation ud i denne uge. 
 
Fagfordelingen er afsluttet, skemaer udfærdiget og sendt til 1. gennemsyn hos personalet. 
Der har været afholdt ansættelsessamtaler og der er ansat hhv. en lærer til indskolingen i en fast stilling 
og en lærer til overbygningen i et årsvikariat. 
 
Borgmesteren besøger skolen den 1. juni – SB-medlemmer er velkomne til at deltage i besøget og 
rundvisning. 
 
Tekst til surprise til lærerne skal afleveres senest torsdag den 27/5 til LO. 
 
Sidste undervisningsdag for 9. klasse er den 3.6. 
Sidste skoledag for 9. klasse er den 21. juni. 

SFO Vi er ved at være klar til at gå i luften med det elektroniske komme/gå system i Aula. 

ELEVRÅD Demokratimillionen er afviklet og skolen har dels fået midler til en fodbold pr. klasse, bænke til bålhytten 
og en nedgravet trampolin. 

TR/AMR TR: 1. udkast til skemaer er sendt ud – spændende med næste års opgaver 
AMR: intet nyt 

ØKONOMI - BILAG Bilag er udsendt med dagsordenen.  
Regnskabet følger budgettet. 

ØVRIGE 
MEDLEMMER 

Mobilpolitik, hvor meget håndhæves restriktionen ift. mobilfri skole? 
Lærerne har drøftet, at der er behov for igen at stramme op særligt efter vi er kommet tilbage efter 
nedlukningen. 
 

 

  NÆSTE MØDE ALLE 

DATOER 16.6 (inkl. Spisning) udvidet mødetid til 19.30 
 

BESLUTNING  

  EVT. ALLE 

BESLUTNING  
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